

Date: 1 November 2018

التاريخ : ١ نوفمبر ٢٠١٨ م

Sub: Update on proposed Rights Issue

الموضوع : مستجدات اقتراح إصدار حق الأفضلية

Further to the Bank's disclosure dated 26 June 2018 in relation to the proposed Rights Issue, the Bank discloses the following details:

الحاقاً لإفصاح البنك بتاريخ ٢٦ يونيو ٢٠١٨ يفصح بنك ظفار عن التفاصيل التالية المتعلقة باقتراح إصدار أسهم حقوق الأفضلية:

1- The record date for the Rights Issue to be 11 November 2018 (the Record Date).

١. تاريخ اكتساب حق الإكتتاب في أسهم حقوق الأفضلية هو ١١ نوفمبر ٢٠١٨ (تاريخ اكتساب الحق).

2- As on the Record Date, holders of every 100 shares of the Bank shall be entitled to be offered 14.84 Rights shares of the Bank duly rounded off to the nearest number.

٢. و كما هو في تاريخ اكتساب الحق سيكون، لكل مالك ١٠٠ سهم من البنك الحق في الحصول على حقوق ١٤,٨٤ سهم حق أفضلية من أسهم البنك، مقربة الى أقرب رقم.

3-The subscription for the Rights Issue shall begin on 20 November 2018 and end on 4 December 2018 and the Rights trading period shall begin on 18 November 2018 and end on 29 November 2018.

٣. يبدأ الاكتتاب في أسهم حقوق الأفضلية بتاريخ ٢٠ نوفمبر ٢٠١٨ و ينتهي في يوم ٤ ديسمبر ٢٠١٨، و ستبدأ فترة تداول حقوق الأفضلية بتاريخ ١٨ نوفمبر ٢٠١٨ و تنتهي في يوم ٢٩ نوفمبر ٢٠١٨.

Best Regards,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير ،،



Abdul Hakeem bin Omar Al Ojaili
Chief Executive Officer

عبد الحكيم بن عمر العجيلي
الرئيس التنفيذي


